
SVET STANOVALCEV KS GRADIŠČE

Urediti odnose z etažniki
V četrtek, 20. januarja, so se v dvorani krajevne

skupnostl Gradlšče zbrali predsednikl hišnih svetov
In delegati skupnosti stanovalcev v hlšah.

Po konstituiranju sveta stano-
valcev, ki ga sestavljajo predsed-
niki hišnih svetov in delegati
skupnosti stanovalcev v hišah, so
prisotni izvolili za predsednika
sveta stanovalcev tovariša Toneta
Gregoriča, ki je obenem predsed-
nik delegacije za samoupravno
stanovanjsko skupnost, za njego
vega namestnika pa je bil izvoljen
tovariš Bojko Bučar.

O stanju samoupravne organizi-
ranosti po novem zakonu o stano-
vanjskem gospodarstvu so ugoto-
vili, da je od 94 hiš, ki jih šteje
krajevna skupnost, že ustanovlje-
nih 31 skupnosti stanovalcev v 42
objektih, kar pomeni, da je zajetih

45 odstotkov. Zato bo ena prvih
nalog sveta stanovalcev, da zaja-
me v samoupravno organizira-
nost stanovalce vseh hiš, da bo
vsaka skupnost stanovalcev spre-
jela vsaj svoj statut in poslovnik o
delu.

V zvezi z ureditvijo odnosov z
etažnimi lastniki so ugotovili, da
je v KS Gradišče 296 etažnih last-
nikov, s katerimi je bilo doslej
sklenjeno le 50 pogodb, kar pred-
stavlja 17 odstotkov. Ce bi bila
povezanost med Staninvestom in
hišnimi sveti večja, bi zadeva laže
stekla.

V razpravi je bila podana pobu-
da, da ne bi evidentirali hiš, am-
pak stanovalce, ki upravljajo, ker
so v KS stanovanjske hiše z 200,
pa tudi s 5 stanovalci.

Prisotni so še tudi sklenili, da bi
bil zadnji rok ustanovitve vseh
skupnosti stanovalcev v hišah ko-
nec februarja. Prav tako naj bi
uredili tudi odnose z etažnimi
lastniki in sklenili pogodbe.

Niso pa še popolnoma razčistili
vloge komisije za stanovanjsko
gospodarstvo pri svetu KS. Vse-
kakor ni toliko pomembna oblika
kot vsebina dela, zato naj bi se v
akcijo vključili vsi, ki lahko po-
magajo, da bo hišna samouprava
zaživela, saj hišni sveti obstajajo
tudi v tistih hišah, kjer skupnost
stanovalcev še ni organizirana.
Postavljeno je bilo tudi vprašanje
o rhožnosti delavca za določene
naloge z dopolnilnim delotn sta-
novanjskega gospodarstva v KS,
o čemer naj bi razmislila Samo-
upravna stanovanjska skupnost
Ljubljana Center ali pa naj bi se

dogovorili, kaj lahko za KS opravi
Staninvest.

Postavljeno je bilo tudi vpraša-
nje, kaj lahko samouprava v.hiši
uredi, če večina stanovalcev svoje
obveznosti v redu opravlja, neka-
teri pa se temu izmikajo. Po obra-
zložitvi predstavnika SSS Ljub-
ljana Center je sklenil sklep, da
samoupravna stanovanjska skup-
nost Ljubljana Center zadolži
strokovno službo Staninvesta, da
pripravi seznam etažnih lastni-
kov, s katerimi še ni sklenjena
poravnava, predsedniki hišnih
svetov pa bodo pomagali v kon-
taktu z etažnimi lastniki pri reše-
vanju tega vprašanja. Če do po-
ravnave ne bi prišlo, naj bi Sta-
ninvest začel poravnavo obvezno-
sti na sodišču.

V zvezi s predvidenim 35-od-
stotnim povišanjem stanarin in
raznih drugih zvišanj, ki se pri-
pravljajo (elektrika itd.) so navzo-
či opozorili na pereč socialni, pa
tudi politični problem, saj v seda-
njih težkih ekonomskih razmerah
vsaka podražitev najbolj prizade-
ne občane z nižjimi osebnimi do-
hodki. Obenem pa so poudarili,
da povečanje stanarine ne more
biti sprejeto brez privolitve dele-
gatov. Prisotni se niso strinjali z
obrazložitvijo Staninvesta, da gre
20-odstotna podražitev stanarin
na račun devalvacije dinarja.

Svet skupnosti stanovalcev se
bo sestal ponovno v februarju in
obravnaval program investicij-
skega vzdrževanja v okviru KS. S
programom vzdrževanja za letoš-
nje leto, ki je po izjavi predstavni-
ka Staninvesta že pripravljen, pa
naj bi člani sveta dobili od Stanin-
vesta tudi pregled zbranih stana-
rin in strukturo razporeditve.
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